



Thousand Islands - Toronto - Niagara Falls Two Days Tour

Day 1: Ottawa - Thousand Islands - Toronto

We depart Ottawa at 7:00 AM to make a two-hour drive to the Thousand Islands. Upon arrival, we embark on a one-hour boat tour of the breathtaking islands, an archipelago located on the border between Canada and the United States. The 1864 islands occupy a territory of 80 kilometers. Once back on shore, we will drive to Toronto. We will have a lunch break on the way. In Canada's cultural and economic center, we may first visit Casa Loma, the most fabulous private castle in Canada. Then we ascend to the CN Tower - the tallest free-standing structure in the world. We can choose to explore the Ripley's Aquarium of Canada just beside the CN Tower. The aquarium is Canada's largest indoor aquarium, displaying over 16,000 marine and freshwater species, covering the entire North American species. The aquarium has the longest viewing shark tunnel in North America. There is also the world's largest jellyfish camp, over a hundred years old longevity. We will stay overnight in Toronto (Quality Inn or similar).

Day 2: Niagara Falls - Niagara-on-the-Lake - Ottawa

After breakfast in the hotel, we leave for Niagara Falls. First, we visit the Skylon Tower for a panoramic view of the Niagara region. We then take the famous Niagara Falls Cruise boat tour for a close-up of the powerful falls. The closer we get, the more intense the falls become as the magic of the mist takes over. Afterward, we drive to Niagara-on-the-Lake, a Victorian-style town that was the first capital of the province of Upper Canada. The site is also famous for its production of ice wine. We take two short breaks on the way and arrive in Ottawa at 9:00 PM.

Departure Place: 678 Bronson Avenue (beside McDonald's)

Tour Fares:

Type	Quad	Triple	Double	Single	Child
Fare	\$ 209	\$ 239	\$ 269	\$ 369	\$ 209

The above fares are for information only and subject to change according to seasons.

Fares cover bus travel, tour guide and hotel accommodation.

Fares do not cover meals, Service charges CND \$20 for tour guide and driver, entrance fee and travel insurance.

Entrance fees around CND\$190 (may seasonal change) include 1000 Island Cruise, Casa Loma, Ripley's Aquarium, Skylon Tower, Niagara Fall Cruise and the Niagara on the lake.

All customers are recommended to arrange their own travel insurance, our staff will be happy to assist.

千島湖、大瀑布、多倫多二日遊



第一天：渥太華 - 千島湖 - 多倫多

早上 7:00 於 Bronson 麥當勞門口 (678 Bronson Ave.) 出發，約兩小時車程到達加拿大三大自然奇觀之一，千島湖。我們將乘坐遊船遊覽著名的加拿大千島湖地區，千島湖位於美加邊境，全部區域由 1865 座島嶼構成，島上綠樹，小橋，更有各個不同的別墅房屋，美輪美奐，遊船將途徑著名島嶼 - 心型愛情島 (Heart Island)，世界最短國際橋等諸多景點。午餐之後前往多倫多市，首先我們參觀多倫多極具盛名的溫莎古堡 (Casa Loma)，使人們在北美大陸仍能一睹歐式古堡的風采。繼而前往多倫多市地標建築 CN 塔，我們可在塔旁選擇參觀加拿大最大的室內水族館 - 裏普利水族館 (Ripley's Aquarium of Canada)，館內展出一萬六千多條海洋及淡水動物，涵蓋整個北美地區的物種。館中擁有全北美最長的觀鯊魚隧道，讓人置身於五彩斑斕的海底世界。這裏還有全世界最大的水母營地、年過百歲的長壽龍蝦等特色展示，還有機會親手撫摸鯊魚的皮膚。晚 9 點左右入住多倫多三星酒店。

第二天：多倫多 - 大瀑布 - 渥太華

早餐後前往舉世聞名的大瀑布城 - 尼亞加拉市，首先登上高達 160 米的大瀑布摩天 (Skylon Tower)，從高處將萬馬奔騰的瀑布全景盡收眼底，是攝影愛好者不可錯過的地方。繼而乘坐著名的 Niagara Falls 遊輪以最接近的距離欣賞瀑布，直面世界七大奇觀之一的尼亞加拉大瀑布，感受“雷神之水”傾斜而下的震撼。之後前往位於尼亞加拉河和安大略湖的交界處的童話小鎮 - 尼亞加拉濱湖小鎮 Niagara-on-the-Lake，小鎮曾被評為“加拿大最美麗的城鎮”，是加拿大著名的冰酒產地，其建築為典型的 19 世紀風格，為加拿大國家歷史保護區。下午 2 點離開小鎮，晚上 9 點左右抵達渥太華。

	四人房	三人房	二人房	單人房	小童
費用	\$ 209	\$239	\$ 269	\$ 369	\$ 209

費用包括：旅遊巴士，酒店及行程所指定的旅遊節目

用不包括：膳食，司機和導遊小費 \$20，景點門票約 190 加元，個人旅遊保險。

景點門票：千島湖遊艇、溫莎古堡、水族館、大瀑布觀景塔、大瀑布遊艇、尼亞加拉濱湖小鎮，所有入場費用依季節變化，以上價格僅為參考。

出發地點：Bronson 麥當勞門口 (670 Bronson Ave.)